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Хилари Клинтон је рекла да "разуме позицију (словачког) министра и његове владе", али
да је најважнија позитивна улога коју министар и Словачка имају у настојању да
ограниче разлике и створе другачију реалност на Западном Балкану и у читавом
региону".

  

"Недовршени посао интеграције Западног Балкана у ЕУ и евроатлантске институције
нешто је о чему се у потпуности слажемо. И мислим да су нам циљеви исти", рекла је
америчка државна секретарка.

  

Дзуринда је, на питање новинара, казао да од Вашингтона "није осетио никакав
притисак" да призна Косово.

  

"Није циљ признати Косово, циљ је помоћи или олакшати да се успоставе односи
Београда и Приштине који ће бити добри, глатки и, што је кључно, одрживи", рекао је
Дзуринда, додајући да "Словачка, као земља која није признала Косово, може пуно
помоћи у томе".

  

Поводом недавне посете државне секретарке САД Београду и Приштини Дзуринда је
навео да "изузетно цени снажан сигнал као што је оцена да Србија сарађује с Хашким
трибуналом".

  

"То је веома, веома, веома, веома важно", казао је словачки министар.

  

"Пратио сам такође изјаву госпође Клинтон у Грачаници, где је рекла да ће успех Косова
зависити од положаја Срба који тамо живе. Врло врло охрабрујуће", додао је Дзуринда.
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